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The progress report should be submitted to the IRB at Academia Sinica before
11 / 20 / 2006 /(mm/ dd/ yyyy) for continuing review.
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If Progress reports are submitted to the Department of Health, a copy should be submitted to the
IRB at Academia Sinica.
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All the adverse events are required to report to the official institute and IRB of Academia Sinica
promptly.
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Any materials (correspondence, brochure, compensation, etc.) provided to subjects, must be approved
by the IRB of Academia Sinica.

zz@WPﬁ§§F“&é’ #ﬁﬁﬁi‘imkié’ém%iﬁgiﬁﬁ’i
FASPEELAGEEALR § AR FEEL AT -

The above named study proposal has been reviewed, along with the informed consent, by
the committee and found to conform with the guidelines set forth by this committee.

# = # B Implement Duration :

iEE o P
Chairman Date

Ly %%P (ELE -
Human Subject Research Ethics Committee / IRB
Academia Sinica




	中央研究院醫學研究倫理委員會
	研究計畫審查同意書
	IRB02
	修訂日期
	Revised Date：0315’2006
	AS-IRB01-06013
	以CYP2C9及VKORC1基因型導引Warfarin投藥之前瞻性研究計畫
	李明達
	合作機構Collaborating Institute(s)：
	鄔哲源主任(國家基因型鑑定中心/中央研究院生物醫學科學研究所)
	陳錦澤醫師（台灣大學醫學院附設醫院）
	常敏之醫師, 陳嬰華醫師(台北榮民總醫院) 
	管培良醫師(新光吳火獅紀念醫院)
	溫明賢醫師(長庚紀念醫院)
	陳英富醫師(高雄醫學大學附設中和紀念醫院)
	陳建勳博士(中央研究院生物醫學科學研究所)
	_07_/_28_/_2006_/ (mm/ dd / yyyy)
	_06_/_31_/_2007_/ (mm/ dd / yyyy)
	若需與受試者溝通（如與受試者通信、致贈禮物等），與受試者溝通之文件、信件或禮物，須經本委員會審核通過後方可進行。
	Any materials (correspondence, brochure, compensation, etc.) provided to subjects, must be approved by the IRB of Academia Sinica.

